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Občina
Medvode

razpisuje
potrebe po zemljiščih v novi "Obrtno-podjetniški coni na Jeprci”.
Vse zainteresirane občanke in občane, ki se ukvarjajo z gospodarsko dejavnostjo, pozivamo, da nam 
sporočijo svoje želje in potrebe po:
- velikosti prostora
- vrsti dejavnosti
- neto m2 etažnih površin, ki jih nameravajo oziroma želijo pridobiti

Svojo vlogo lahko oddate pisno, prinesete osebno, ali telefonično sporočite na naslov: Občina Medvode, 
Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode, tel. 01/361 95 10



Dogajanja v občini----------------

KAKŠEN DAN GRE 
VSE NAROBE, TAKRAT 

SMO MI NA VAŠI STRANI.

NASMEH NA VAŠA LICA 
PRIVABI HITRI PIZZA.
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Tretja izredna seja občinskega sveta

Neuspel poskus
Ko je po več kot dveh urah "proceduralnega zapleta” sejo zapustilo 

osem svetnikov, jih je ostalo premalo, da bi veljavno sklepali.
To, kar se je dogajalo na 3. izredni seji 
občinskega sveta, smo že imeli priložnost 
videti in slišati. Že seje namreč zgodilo, daje 
skupina 8 svetnikov želela spremeniti dnevni 
red in je bila zavrnjena, ker ni pripravila 
gradiva. Že se je zgodilo, da so se svetniki po 
več kot dveurni razpravi razšli, še preden bi 
sprejeli dnevni red seje, in že seje zgodilo, da 
se je za "proceduralnimi” zapleti skrivalo 
bistvo problema - tokrat neenotno mnenje o 
tem, kako popraviti tisto, kar so v zadnjih 
mesecih naredili drugače, kot je zakonsko 
določeno.

Na prvem sklicu 19. seje občinskega sveta 
pred mesecem dni je namreč prišlo do zapleta, 
ko je skupina osmih svetnikov (Janez Barle, 
Ljubo Jamnik, Mitja Ljubeljšek, Anton Lah, 
Janez Šuštaršič, Jože Duhovnik, Jernej Petač in 
Bojan Kržišnik) ostale svetnike in občinsko up
ravo opozorila na spremenjen 35.člen Zakona o 
lokalni samoupravi. Ta po novem določa, da je 
občinski svet sprejel neko odločitev, če jo je 
potrdila večina opredeljenih svetnikov, v 
nasprotju s prejšnjo določbo, ki je še vedno za
pisana tudi v neusklajenem poslovniku občine 
Medvode, da je sklep sprejet, če ga potrdi veči
na prisotnih svetnikov. Ker je občinski svet ob 
pravni podlagi občinske uprave rezultat glaso-

Primer glasovanja na 17. seji občinskega 
sveta (12. 12. 2000), ko so svetniki odločali o 
reviziji v podjetju Mebles, še pred podpisom 
pogodbe o sovlaganju občine v dom starejših 
občanov:

Od prisotnih 19 svetnikov je Z4 revizijo gla
sovalo S članov in V PROTI. 9 jih je bilo 
VZDRŽANIH, medtem ko 1 svetnik ni glaso
val. Po poslovniku sklep ni bil sprejet, ker se 
zanj ni opredelila vsaj polovica prisotnih svet
nikov, medtem ko je bil po zakonu sprejet, saj 
je bila zanj več kot polovica opredeljenih svet
nikov.

vanja razlagal glede na poslovnik, je z zakonom 
neusklajenih šest rezultatov glasovanj iz zadnjih 
treh sej občinskega sveta.

Potem ko je Služba za lokalno samoupravo v 
začetku meseca aprila še enkrat posredovala 
pravno razlago, je župan sklical 3. izredno sejo, 
na kateri naj bi neusklajenost z zakonom 
popravili tako, da bi ponovili glasovanje pri tis
tih odločitvah, pri katerih je bil rezultat glaso
vanja razlagan po "stari praksi občinskega sve
ta, ko so se vzdržani prišteli h glasovom proti”, 
kot se je slikovito izrazil tokrat predsedujoči 
Aleksander Mrak. Ta je tokrat prevzel vlogo 
pravnega tolmača, ki jo je do sedaj opravljaja 
predstavnica občinske uprave Vanja Debeljak.
Če stališči (županove) koalicije in opozicij«®?* 
pred tem nista bili enotni, ali so rezultate glaso^®^ 
vanja razlagali pravilno ali ne, pa tokrat niso 
bili enotni, kako odpraviti neusklajenost z za
konom. Skupina osmih svetnikov je zato pred
lagala spremenjen dnevni red, ki bi omogočil 
razpravo, kar pa je župan kategorično zavrnil, 
saj predlagatelji niso posredovali gradiva za 
predlagane točke sedem dni pred sejo. Menili 
so, da tega niti niso dolžni storiti, niti jim to 
zaradi časovne stiske ne bi uspelo. Za dolgotra
jno razpravo o "proceduri” se je ponovno skri
valo bistvo problema; župan je z dnevnim re
dom namreč predlagal ponovitev glasovanja, ki 
daje možnost, da se opredelijo tudi prej 
vzdržani svetniki, medtem ko je skupina osmih 
svetnikov zagovarjala stališče, da so glasovanje 
enkrat že opravili in da je uskladitev z za
konom možna tudi tako, da občinski svet ugo
tovi drugačen rezultat glasovanja oziroma da v 
nekaterih primerih (proračun) ponovi glasovan
je v vseh fazah sprejemanja odloka. Razprava je 
šla tako daleč, da smo slišali celo razlagi|^ 
predsedujočega, da po njegovem mnenju ni bilo5^ 
nič narobe pri dosedanjem ugotavljanju rezulta
tov glasovanja, kajti: "Kje v zakonu piše, da 
vzdržani niso opredeljeni?”
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SOTOČJE (ISSN 1580-0547) je priloga Gorepjsgea glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas s sodelavci 
(Silvana Knok. Jože Jarc, Boris Primožič, Franci Rozman), odgovorna urednica Lcopoldina Bogataj, glavni urednik za 
priloge Andrej Žalar. Priprava za tisk: Media Ari, d.o.o. Tisk: Tiskarna KARA. d.o.o., Senično, Križe. SOTOČJE številka 
4 je priloga 35. številke Gorenjskega glasa, 8. maja 2001. dobijo pa jo vsa gospodinjstva v občini Medvode brezplačno. Slika 
na naslovnici: labodi na Zbiljskem jezeru
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Dogajanja v občini
Ponovno 19. seja občinskega sveta

Vzdržanih svetnikov ni več
Za lokacijski načrt krožišča na klancu - Za obrtno cono na Jepci - Za opomin ministrstvu za šolstvo in

špot - Za informacije o odlagališču Draga
Po neuspelem sklicu tretje izredne seje so se 
svetniki konec meseca aprila sestali tudi na 
nadaljevanju oziroma ponovno na 19. seji; 
prav tisti, ki jo je pred mesecem župan po 
dveurni brezplodni razpravi prekinil, še 
preden bi potrdili dnevni red. Ta je bil to
krat brez težav sprejet in še več, precej skle
pov so svetniki sprejeli celo soglasno. Med 
drugim tudi osnutek lokacijskega načrta za 
križišče oziroma krožišče ”Na klancu”.

Tokrat dvoma o tem, kako izpeljati glasova
nje, ni bilo več. Beli kartončki, ki so običajno 
povedali, daje svetnik vzdržan, so namreč tudi 
v našem občinskem svetu pozabljeni. Po no
vem se svetniki opredelijo le za oziroma proti 
določeni odločitvi.
WVInenja svetnikov so bila bolj različna pri ob
ravnavi osnutka sprememb in dopolnitev dol
goročnega plana občine Medvode in prostor
sko ureditvenih pogojev za nekatere planske 
celote, ki naj bi med drugim omogočile prese
litev dveh kmetij (ene na Senici in druge v Pir
ničah) iz strnjenega naselja in, kar je bilo za 
nekatere svetnike bolj sporno, omogočile naj 
bi izgradnjo obrtne cone na Jeprci. Mnenje ne
katerih, predvsem Jožeta Duhovnika, Janeza 
Šuštaršiča in Janeza Barleta, je bilo, da predla
gana lokacija ni ustrezno komunalno opremlje
na naprimer s kanalizacijo in da bi bilo bolje 
namesto nje aktivirati komunalno že opremlje

ne površine. Vendar je na koncu večina svetni
kov le potrdila vse načrtovane posege v okolje. 
Potrditvi osnutka sledi namreč še predlog spre
memb in dopolnitev odloka z vsemi spremlja
jočimi javnimi razgrnitvami in razpravami; 
tudi o zazidalnem načrtu za obrtno cono. Pri
ložnosti za pripombe in mnenja krajanov je to
rej še kar nekaj.

Občinski svet občine Medvode se je oprede
lil tudi do reševanja problematike dragih pre
vozov učencev v šole in sprejel dve odločitvi; 
Ministrstvo za šolstvo in šport naj bi z dodat
nimi sredstvi zagotovilo brezplačen prevoz 
učencev, kot je to določeno v zakonu, Svet za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu obči
ne Medvode pa naj bi ponovno preveril in po
trdil upravičenost prevozov otrok na nevarnih 
šolskih poteh.

Na tokratni seji je občinski svet sprejel kar 
nekaj sklepov, ki so povezani z varstvom oko
lja - če se sprejeti odlok, ki v občinski upravi 
načrtuje delovno mesto za občinskega inšpek
torja in redarja, ne bo sprevrgel v način, kako 
zgolj pomagati policiji pri kaznovanju lastni
kov nepravilno parkiranih avtomobilov, kot je 
bojazen izpostavil svetnik Bojan Kržišnik. Pr
venstveno naj bi inšpektor skrbel za izvajanje 
občinskih odlokov in predpisov ter na določe
ne kršitve, predvsem s področja varovanja oko
lja, opozarjal republiške inšpektorje.

Z redarji nad nepravilno parkirane avtomobile, 
z inšpektorji nad kršitelje odlokov?

Občina Medvode naj bi pridobila informaci
je o sanaciji odlagališča Draga v skladu s pred
pisi in preprečila načrte, ki jih ima občina 
Škofja Loka za njegovo širitev. Od zbranih in
formacij bo odvisno, katere korake bodo ob
činski svetniki v prihodnje predlagali, zato da 
se sosedovo smetišče na občinski meji sanira 
in zapre.

Asfalt je dvignil 'prah”
Precej prahu je dvignil makadam na klancu ceste na Čeren. Predvsem 

med tistimi, ki že dalj časa zbirajo sredstva, da bi po načelu "tolar na 
tolar" asfaltirali kakšno izmed krajevnoskupniških cest, saj je pre
vladalo zmotno prepričanje, da se bo asfaltirala kar celotna cesta do 

jSteškc planine in to na račun občinskega proračuna. Kolje povedal 
Lado Vidmar, predsednik komunalne komisje pri KS Preska, bodo z 
ureditvijo in asfaltiranjem le 150 metrov dolgega odseka ceste rešili 
dolgoletni problem vzdrževanja tega klanca, saj je vsak večji naliv 
odnesel pesek pred osnovno šolo in zamašil jaške.

Naložba v 150 metrov asfalta, ki jo bo v celoti financirala KS Pres
ka, brez sofinanciranja krajanov in brez občinskih sredstev, je vredna 
4,8 milijone tolarjev.

Urejen klanec ceste na Čeren - urejen problem vzdrževanja makadama.

Kanalizacija že v cesti
Čeprav naj bi gradbeno podjetje SCT z delom na meteorni in fekalni 

kanalizaciji zaključilo že sredi meseca marca, seje cesta Verje - Pirniče 
za promet odprla tik pred kratkim. Izvajalec del je za vzrok zamude 
navajal deževne dneve in dejstvo, da je vezan tudi na izvajalce obnove 
vodovoda. Strah prebivalcev, katerih življenje je bilo skoraj štiri mesece, 
kar so potekala dela, precej moteno, pa ostaja še naprej - da bo mimo 
njihovih domov dolgo vodil prašen makadam. Trenutno si lahko obeta
jo le, da bo Občina Medvode v najbolj sušnem obdobju poskrbela vsaj 
za polivarye ceste z vodo. Sedaj bodo namreč čakali na gradbeno do
voljenje za plinovod in za razširitev ter ureditev ceste. Občina Med
vode še ni pridobila gradbenega dovoljenja, ker štirje lastniki zemljišča 
še vedno niso dali svoja soglasja. Zato je občina najprej čakala, sedaj 
pa vložila zahtevo za gradbeno dovoljenje le do spornih zemljišč. Po 
projektu je predvidena 6 metrov široka cesta, opremljena s pločnikom 
širine 1,6 metra na levi strani. Za izvedbo primarnega voda kanalizaci
je je občina Medvode podpisala pogodbo v višini 58 milijonov tolarjev 
in za obnovo vodovoda ter prestavitev komunalnih vodov namenila še 
nadaljih 20 milijonov. Svetniki so s "predobremenitvijo” proračuna za 
prihodnje leto že zagotovili sredstva, da se cesta asfaltira že letos, dela 
pa poplačajo prihodnje leto.



Aktualno
Javna razgrnitev in obravnava

Predstavljen zadnji projekt krožišča?
Na javni razpravi o lokacijskem načrtu le malo vprašanj krajanov - med njimi najbolj pogosto:

”Kdaj se bodo dela začela?”

Od 5. marca do 6. aprila je bil javno raz
grnjen osnutek sprememb in dopolnitev 
prostorskih sestavin dolgoročnega plana in 
družbenega plana občine Ljubljana - Šiška 
za območje urejana občine Medvode ter os
nutek Odloka o lokacijskem načrtu rekon
strukcije križišča ”Na klancu”. Javne 
obravnave, predvsem slednjega dokumenta, 
se je udeležila le peščica krajanov, medtem

Jure Pejanovič,
pomočnik direktorja na Direkciji RS za ceste

I -s. o
Zadnji projekt reševanja križišča "Na Klancu"?

ko je bila na strani uradnih razlagalcev 
zasedba popolna. Ovir, da se dela ne bi za
čela že konec letošnjega oziroma v začetku 
prihodnjega leta, menda ni.

Na tokratni javni obravnavi je manjkal le 
nekdo, ki bi lahko jasno povedal, ali bo v 
letošnjem državnem proračunu za ta projekt 
ohranjenih 50 milijonov tolarjev in če bo pri
sotna politična volja za razrešitev tega proble
ma. Strokovno rešitev smo namreč po dolgem 
času dobili. Glede na to, da je bil osnutek od
loka o lokacijskem načrtu tokrat tudi javno 
razgrnjen, je upati, daje ta rešitev tudi dokonč
na, saj je izvedljiva ne glede na nadaljne načrte 
o tem, ali bo šla skozi Medvode štiripasovnica 
ali obvoznica mimo. Po večih variantah reše
vanja problema križišča ”Na klancu” je nam
reč predstavljen že drugi projekt krožišča. 
Prvega je naročila in financirala občina Med
vode, tokratnega, ki se od predhodnega raz
likuje v malenkostih, pa Direkcija RS za ceste.
”S tem krožiščem bomo omogočili vključe

vanje na glavno cesto iz smeri Zbilj in hkrati 
ohranili tekoč promet po glavni cesti, kar bi 
bilo onemogočeno, če bi problem reševali s 
križiščem opremljenim s semaforjem. Glavni 
pojekt predvideva v prvi fazi izgradnjo 
krožišča s premerom 18 metrov, z enim uvoz
nim in enim izvoznim pasom na vsaki izmed 
cest in dvema voznima pasoma po samem 
krožišču. Predvideno je tudi nivojsko prečka
nje oziroma prehod za pešce, ki naj bi bilo po 
zagotovilih strokovnjakov varno, saj se hitrost 
avtomobilov pred krožiščem zmanjša na slabih 
trideset kilometrov na uro. Večfaznost izgrad
nje krožišča pomeni le to, da načrtujemo 
krožišče v končni obliki, ki se bo dopolnjevalo 
glede na prometne razmere na cesti in glede na 
finančna sredstva. V vsakem primeru bo pro
jekt oblikovan tako, da bo varen,” je dal zago
tovilo Jure Pejanovič, pomočnik direktorja na 
Direkciji RS za ceste. Prav varnosti peščev so 
krajani namenili največ pozornosti.

Projekt krožišča, ki vključuje tudi ureditev 
dovozne poti iz Zbilj in do Vrtca Medvode, je 
namreč že v prvi fazi načrtovan tako, da

omogoča preoblikovanje z zelenico razmejene
ga izvoznega in uvoznega pasu na glavni cesti 
v dva. Štetje prometa na tej prometnici je nam
reč pokazalo 3- odstotno letno rast, ki se bo po 
pričakovanju umirila. Tako kot to določa za
konodaja, naj bi bilo v drugi fazi za varnost 
pešcev in kolesarjev poskrbljeno s podhodom.

Matevž Barle, ki je razpravljal kot najbližnji 
sosed sedanjega križišča in tudi kot član sveta 
KS Medvode - center, je predstavnike glavne
ga investitorja seznanil z načrti, ki jih je imela 
krajevna skupnost, da pretesno zapre magis
tralno cesto. Zaradi javne razgrnitve, ki 
končno obeta reševanje problema, so načrte 
sicer opustili, kar pa ne pomeni, da v primeru 
ponovnega zavlačevanje ne bodo uporabili tiuiSfti 
takšnega načina protesta. Predstavnika obeff^ 
investitorjev sta bila precej enotna v predvide
vanju, da bo izvajalec del lahko izbran do kon
ca leta, ko bo po vsej verjetnosti že lahko začel 
z delom. Do takrat bosta Ministrstvo za 
promet in zveze in Občina Medvode že pod
pisala pogodbo o sofinaciranju, iz katere bo 
razvidno, koliko od skupne vrednosti projekta 
bo prispeval vsak. Le vrednost gradbenih del je 
namreč ocenjena na 340 milijonov tolarjev.

Podhod že v prvi fazi
Občinski svet Občine Medvode je na svoji 

19. seji soglasno potrdil osnutek Odloka o 
lokacijskem načrtu rekonstrukcije križišča 
Medvode ”Na klancu”. Odločitve so želeli 
sprejeti celo po hitrem postopku, vendar so jim 
predstavniki Direkcije RS za ceste razložili, da 
jim zakonodaja to možnost odreka. Svetniki so 
bili delno razočarani tudi zato, ker jim hkrati z 
načrti krožišča niso bile predstavljene vizije 
ostalih prometnic. Niso dobili niti odgovorni?) 
ali se projekt krožišča vklaplja v vse različice 
obvoznic mimo ali štiripasovnice skozi Med
vode. Enotnega mnenja so bili, da krožišče 
rešuje problematiko vključevanja vozil na 
glavno cesto iz smeri Zbilj, vendar je potrebno 
že v prvi fazi poskrbeti za varnost pešcev z iz
gradnjo podhoda, kar je bilo sicer predvideno 
šele v drugi fazi. Če bi do nje sploh prišlo.

tlVTOCiCKTillKn
AVTO JAMNIK, d.o.o,
JAMNIK MATEVŽ 
SP. SENICA 19. MEDVODE 
Telefon: 01/3611-279. 041/568-353

Montaža avtoalarmov. centralnega 
in daljinskega zaklepanja, 

el. pomika stekel

MONTAŽA IN SERVIS 
KLIMATSKIH NAPRAV v vsa 

osebna vozila

OPTIK
LAH

UPOKOJENCI, DIJAKI IN 
ŠTUDENTJE IMAJO 10 % POPUST 
PRI PLAČILU Z GOTOVINO

Ljubljana - Šentvid 01 512 81 10, Tolmin 05 38 11 044
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Kraji in ljudje

Manj smeti okrog in več v smetnjaku. "Umetniška reciklaža" ali skrb za čisto prihodnost.

Spomladanske očiščevalne akcije

Več osveščenih - manj smeti
Čistili in urejali so svojo okolico v krajevnih skupnostih Senica, Smlednik, Zbilje, Medvode - center in

Katarina. Ribiči okolico rek, lovci pa svoj rajon.

Spomladanske očiščevalne akcye po občini 
Medvode so potekale zadnji vikend v mese
cu marcu in prvi vikend v mesecu aprilu. 
Organizatorji akcij, kjer potekajo te že tra
dicionalno, ugotavljajo, da so vidni rezulta
ti, saj je odpadkov iz leta v leto manj. Svoje 
so naredili tudi zabojniki za kosovne odpad
ke, ki jih je občina lansko leto razporedila 
po posameznih krajevnih skupnostih. Osta
jajo pa divja odlagališča, ki jih "nekateri" 
kar ne prenehajo uporabljati, čeprav so že 
delno sanirana.

V soboto, 31. marca, so za urejanje svoje oko
lice po dolgih letih, ko organizirane očiščeval
ne akcije ni bilo, poskrbeli v KS Senica. Okrog 
dvajset krajanov je počistilo neposredno okoli
co cest in želežniške proge. Istega dne je pote- 

ff%ala akcija tudi v KS Smlednik, v kateri delu

jejo kar tri turistična društva, zato se je po ce
lotnem območju razkropila večja množica lju
di. Člani TD Smlednik so poskrbeli za podro
čje zgornjega dela Smlednika, trim steze, Sta
rega gradu in Kalvarije, ostali krajani za po
novno sanacijo že večkrat očiščenega divjega 
odlagališča na polju, medtem ko so člani TD 
Hraše in TD Dragočajna Moše odpadkov 
osvobodili predvsem ostale vasi. Ker je bilo 
vmes tudi nekaj kosovnih odpadkov ne izklju
čujejo možnosti, da v njihove kraje prihajajo 
"svinjat” tudi sosedje.

V soboto, 7. aprila, se je bistveno večje števi
lo krajanov kot preteklo leto odzvalo povabilu 
vodstva KS Medvode - center. Razdeljeni v 
šest skupin so očistili stari del Medvod, okoli
co javnih ustanov na Svetju, blokovsko naselje 
in gozd nasproti novega naselja Zbiljski Gaj.

Kaj bodo v letošnjem letu počeli na Katarini?

Zbor krajanov
Najpomembnejše so investicije v vodovode, požarno varnost.

ceste in
Po statutu občine Medvode morajo krajev

ne skupnosti vsako leto poročati občinskemu 
svetu, kaj so v preteklem letu naredili s fi
nančnimi sredstvi, ki jim jih je namenila ob
čina. Z deli, opravljenimi v njihovi krajevni 
skupnosti, pa morajo biti seznanjeni tudi kra
jani. zato so se v petek, 20. aprila, sešli pre
bivalci krajev iz krajevne skupnosti Katarina.

Povabili so nekaj gostov, s pomočjo katerih 
so poskusili pojasniti nekatera vprašanja, ve
zana na problematiko njihove krajevne skup
nosti. Predvsem komunalna ureditev je tista, 
ki jih najbolj žuli. Veliko cest ni dovolj kva
litetno asfaltiranih, precej jih na asfaltno 
prevleko še čaka, poskrbeti bo treba tudi za 
požarno varnost, pa tudi vodovod je še ved
no pereča točka. Tega tako na Katarini, Bre-

turizem.
zovici in Belem še nimajo urejenega. Lan
sko leto so uspešno realizirali program CR- 
POV. Krajanom so predavali o ohranjanju 
starih sadovnjakov in jim tudi na praktičnih 
primerih prikazali, kako naj se lotijo vzdrže
vanja starih drevesnih sort.

V letošnjem letu pričakujejo še dokončanje 
ceste od šole, preko Zanožja do Koširja, a to 
jim bo uspelo le, če bodo uvrščeni med tiste 
akcije, ki se bodo letos sofinancirale iz po
stavke krajevnoskupniških programov.

Seveda pa je največja prioriteta, ki našo 
najvišje ležečo krajevno skupnost nekako 
dviga nad povprečje, razvoj turizma. Katari
na je še vedno ena najbolj obleganih turistič
nih točk ne le v občini Medvode, temveč kar 
v večji okolici Ljubljane.

Glede na dolgoletno tradicijo seje očiščevalne 
akcije v KS Zbilje tudi letos udeležilo več kot 
70 krajanov. Člani KUD Zbilje so na obrežju 
Zbiljskega jezera postavili ekološko spomenik, 
ki so ga opremili z napisom "Planet za znoret? 
- Zemlja v smeteh!”. Spomenik so pustili stati 
do 22. aprila, dneva zemlje, ljudem v opomin, 
da se naš planet počasi utaplja v odpadkih.

L BIDEITS 
hSZL I2ANCH

jltllSKO DHUČTVO ZO;r 
ZBILJSKO JEZIBO

- so/a vvestern jahanja
- terensko jahanje
- ujahovanje konj

Informacije po telefonu
01/362-80-90, 041/ 730-608

(gjanez
(cStarman

IZDELOVANJE 
GOSTINSKE OPREME

1215 Medvode, 
Golo Brdo 23a 

tel.: 01/3612 866
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Višji delež za članstvo v zadrugi
Predsednik upravnega odbora KZ Medvode še vedno Valentin Križaj. Sprejeta dva sklepa za višjo

pripadnost kmetov svoji organizaciji.
Rednega občnega zbora se je v nedeljo, 1. 
aprila, udeležilo slabih dvajset odstotkov od 
skupaj 399 članov KZ Medvode. Brez večjih 
pripomb so potrdili poročila predsednika 
upravnega odbora Valentina Križaja, up
ravnega odbora HKS Medvode Mihe Ježka 
in direktorja Jožeta Marca. Iz poročil je 
razvidno, da je KZ Medvode, ki povezuje 
kmete iz občine Medvode, Vodice in dela 
Mestne občine Ljubljana, v lanskem letu 
dobro poslovala. Pol milijona tolarjev do
bička bodo razporedili v rezervni sklad.

181 pridelovalcev je v lanskem letu preko 
KZ Medvode prodalo več kot 10 milijonov 
litrov mleka. Glede na njegovo kvaliteto je bila 
povprečna odkupna cena 65 tolarjev. KZ Med
vode je kljub slabim tržnim razmeram odkupi
la 418 mladih pitanih goved, 234 krav, 27 ja- 
genčkov in 22 telet. Kot boljše je vodstvo oce
nilo tudi razmere pri odkupu krompirja in os

talih poljščin. V lanskem letu je zadruga ust
varila milijardo tolarjev prihodkov, od tega kar 
73 odstotkov iz prodaje odkupa. Po mnenju di
rektorja Jožeta Marca seje poslovanje zadruge 
saniralo, čeprav je bil ustvarjen dobiček le v 
višini pol milijona tolarjev, saj so že med letom 
omogočali določene popuste v zadružnih tr
govinah.

Zadružniki so tokrat potrdili kar dva predla
gana sklepa, ki dajeta slutiti, da bodo v pri
hodnje izkazali večjo pripadnost svoji osnovni 
organizaciji. Sprejeli so namreč povišanje ob
veznega deleža z dosedanjih 50 na 200 mark v 
tolarski protivrednosti in potrdili predlog, da 
mora vsak izmed njih sklenjeno podobo z 
zadrugo spoštovati vsaj v višini 25-tih 
odstotkov. Če je torej zadružnik v pogodbi za
pisal, da bo naprimer prek zadruge prodal štiri 
bike, je obvezan prodati vsaj enega, sicer mu je 
lahko članstvo odvzeto. Podobno razmerje je

predvideno tudi pri oddaji ostalih poljščin in 
nakupu repromateriala, semen, krmil in gnojil. 
"Mislim, da je zadruga solidarnostna ne pa so
cialna ustanova, kamor bi zadružnik prišel le 
po nekatere ugodnosti, svoje pridelke pa bvov 
naprimer prodajal pri nekomu, ki mu oW 
ponudil tolar več,” je med drugim dejal 
predsednik upravnega odbora Valentin Križaj 
in na zadružnike ponovno naslovil apel, naj z 
zadrugo sklenejo pogodbe. Le na podlagi pod
pisanih pogodb lahko namreč zadruga načrtu
je nakup večjih zalog, ki bi omogočale večje 
rabate in posledično večje popuste za člane. 
Vodstvo KZ Medvode je zadružnikom obljubi
lo, da bo v tem letu poskušalo organizirati pre
voze iz zadružnih trgovin do zadružnikov, da 
bo poskrbelo za nakup silosa za krmila in da 
bo omogočilo konkurenčne cene ter popuste za 
člane zadruge.

S funkcije predsednika nadzornega odbora 
so razrešili Janeza Zavrla in izvolili Braneta 
Šuštaršiča. Kljub temu, da je zaradi bolezni 
podal odstopno izjavo tudi predsednik up
ravnega odbora Valentin Križaj, so zadružniki, 
tudi zavoljo pomanjkljive razlage pred glaso
vanjem, zavrnili njegovo razrešnico in se 
znašli pred dilemo; razlog za odstopno izjav&A 
so sicer razumeli, vendar glasovanja nisc> 
mogli ponoviti niti niso mogli izvoliti novega 
predsednika. Ker bi sklic izrednega občnega 
zbora predstavljal prevelik strošek, so se od
ločili, da do rednega letnega zbora čez leto dni 
funkcijo predsednika še vedno opravlja 
Valentin Križaj ob večji podpori podpredsed
nika Jerneja Petača.

KMETIJSKA TRŽNICA IN TRŽNICA DOMAČIH IZDELKOV
(tudi ročnih del in umetne obrti)

Vse zainteresirane (le iz medvoške občine) pozivamo, da sporočijo 
svojo željo oziroma potrebo po prodaji na "Medveški tržnici”. 

Tržnica je postavljena ob Cesti komandanta Staneta in pred občinsko 
stavbo. Za te namene je občina že kupila 10 stojnic.

Prijavite se na naslov: Občina Medvode - Za "Medveško tržnico”, 
Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode.

‘dT/tgoi/ina JMfea
tel: 01/362-2147

KONKURENČNE CENE!

Kmetijska zadruga Medvode
vam svojih trgovinah v

MEDVODAH, Cesta ob Sori 11, telefon 01/3613-300 
VODICAH, Kamniška cesta 8, telefon 01/8323-011 in 8323-095 
VIŽMARJIH, Tacenska 67, telefon 01/5123-666 in 5124-665

po ugodnih cenah ponuja:

mKAZADKUGA MEDVODE

PO ŽELJI PRIPRAVIMO 
NAREZKE!

QektKuda Šetinc, &.p. 
^gotitje ^Pttntče 91 

1215 (Medvode

• GNOJILA
• ZAŠČITNA SREDSTVA ZA VARSTVO RASTLIN
• KRMILA IN ŽITA
• ZEMLJO IN LONČKE ZA PRESAJANJE RASTLIN
• GOMOLJE CVETNIC (BEGONIJE, DALIJE, GLADIOLE...)

Trgovini v Medvodah in v Vižmarjih sta odprti vsak dan od 8.-19. ure, ob sobotah od 8.-12. ure, 
trgovina v Vodicah je odprta vsak dan od 7.30 -17. ure, ob sobotah od 7.30 -12. ure.

OBIŠČITE NAS IN SE PREPRIČAJTE O NAŠI BOGATI PONUDBI
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Oglasi

TRGOVINA
MEDVODE

MAJ
MESEC 

15 % UGODNIH
Seškova 2 

tel.: 36 29 230 COLOMIN
za zunaj in znotraj 

UV obstojen

sistem zaščite kovin
temeljna barva 
kit za lopatico 
pokrivna barva

C
UNICOL

za stavbno pohištvo 
za zunaj in znotraj 

UV obstojen

pokrivna zaščita lesa
impregnacija 
kit za lopatico 
temeljna barva 
pokrivna barva

WWW.COlOr.Si COLOR industrija sintetičnih smol, barv in lakov d. d..C. komandanta Staneta 4,1215 Medvode
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Prenos žiro računov pravnih oseb iz Agencije za plačilni promet v banke poteka 
postopno po operativnih načrtih. Banka Slovenija in Ministrstvo za finance sta dne 
21. 4. 2000 izdala kriterije za opravljanje plačilnega prometa za pravne osebe v 
državi. Kriteriji so bili objavljeni v Uradnem listu RS št. 37 z dne 5. 5. 2000.
Tudi v NLB, d.d., Ljubljana, Poslovalnici Medvode poteka odpiranje poslovnih 
(transakcijskih) računov postopno v skladu z razdelitvijo podjetij v sedem sedmin. 
Vsaka sedmina traja tri mesece. S prenosom prve sedmine smo začeli 1. oktobra 
2000. Prvega aprila 2001 se je začel prenos računov podjetjem, ki so vključena v 
tretjo sedmino (tretji operativni načrt). Dokončen prenos vseh žiro računov iz APP 
v banke pa bo zaključen 30. 6. 2002.

V Poslovalnici Medvode vas pričakujemo, ker:
• smo prepričani, da lahko podpremo vaše poslovne načrte učinkovito, zanesljivo 

in varno,
• lahko po vaši meri organiziramo plačilni promet po vsej Sloveniji, kjer posluje 

bančna skupina NLB,
• vam lahko organiziramo varen in cenovno ugoden elektronski plačilni promet,
• imamo kot največja bančna skupina NLB tudi največ komitentov, ki poslujejo 

med seboj po internem plačilnem sistemu. Ta pa je najcenejši, najhitrejši in 
najdlje odprt za poslovanje.

• v okviru vodenja vašega računa posvečamo pozornost tudi storitvam za urav
navanje likvidnosti in gospodarno upravljanje sredstev vašega računa. Trenutno 
sta to limit in depozit na poslovnem računu.

Če ne poznate odgovorov na vsa vprašanja, ki se vam porajajo v zvezi s prenosom 
žiro računov v banke, vas vabimo, da nas pokličite. Vaša poslovna skrbnika v Poslovalnici 
Medvode sla Simon Eler tl: 361 91 41 in Danica Drole tl: 361 91 42. Dogovorili se bomo za 
sestanek, na katerem vam bomo razložili vse podrobnosti v zvezi s ponudbo ter 
načinom poslovanja. In če se boste odločili, bomo pripravili tudi ponudbo po vaši 
meri, posebej za vas. Z vami delimo mnenje, da je pomembno, kakšno banko si 
izberete za plačilni promet. Plačilni promet je osnova, ki jo potrebuje podjetje za živ
ljenje in rast. Ob tem pogoju pa potrebuje tudi banko, ki ga bo zanesljivo in 
kakovostno spremljala pri njegovih poslovnih načrtih.
Vabljeni! Poslovalnica Medvode

Elvira Praznik
OPREMA IN 

OKVIRJANJE SLIK
Cesta ob Sori 13,
1215 Medvode,

Tel.: 041 973 753,
01 36 12 654

• NA SODOBEN ALI KLASIČEN NAČIN 

OPREMLJAMO IN OKVIRJAMO VSE VRSTE
UMETNIŠKIH SLIK, REPRODUKCIJE, 

GOBELINE, FOTOGRAFIJE

• ZA OPREMLJANJE IMAMO V ZALOGI 

NAVADNO IN ANTIREFLEKSNO STEKLO,
KAŠIRNE PENE, RAZLIČNE BARVNE 

PASPARTUJE, VELIKO IZBIRO OKVIRJEV 
VSEH VRST...

• SVETUJEMO, KAKO OPREMLJATI IN 
OKVIRJATI RAZLIČNE SLIKE IN KAKO JIH JE 

PRIMERNO OBEŠATI TER RAZPOREJATI V 

STANOVANJU...

VSAKA SUKA DOBI PRAVO 
PODOBO ŠELE V OKVIRU
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tel.: 04/5022-000 
fax: 04/5022-012
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Dogajanja v občini
50 let Vrtca Medvode

Vrtec so ljudje s srcem
Organizirano varstvo prešolskih otrok v občini Medvode sega v leto 1951, ko je bil v Pogačnikovi vili v

Medvodah odprt prvi oddelek DiD - Dom igre in dela.

"Vrtec so ljudje, ki zmorejo gledati s srcem, 
in še več, to jim je usojeno, sicer pravgotovo 
ne bi zmogli dela, ki ga opravljajo. Vse 
drugje namreč lahko odložiš srce na polico 
in ga vzameš nazaj, kadar se ti zahoče. V 
vrtcu pa živimo ljudje drug z drugim. Zato 
je v njem veliko prostora za ljudi in malo za 
stvari,” je delček razmišljanja ravnateljice 
Mojce Sešek na ”gala” proslavi, kjer so 
se srečali predvsem sedanji in nekadnji 
sooblikovalci življenja v vseh hišah Vrtca 
Medvode.

Razstava izdelkov otrok in vzgojiteljic Vrtca 
Medvode v nekaterih javnih objektih je bila 
uradni uvod v praznovanje 50-letnice organizi
ranega predšolskega varstva v občini Medvo
de. Praznovanje se je nadaljevalo sredi meseca 
aprila z "gala predstavo” v hiši Kulinarike Je
zeršek. Namenjena je bila predvsem obujanju 
spominov na prehojeno pot, kot so jo zapisali 
tudi v jubilejni zbornik. Predvsem pa je bilo to 
srečanje sedanjih in nekaterih že upokojenih 
sodelavcev vrtca, predstavnikov ostalih vzgoj- 
no-izobraževalnih ustanov v naši občini, obči
ne Medvode in Zavoda RS za šolstvo.

Ob tej priložnosti je župan Stanislav Žagar v 
imenu Vrtca Medvode podelil zlata priznanja 
trem že upokojenim vzgojiteljicam: Ceciliji 
Brenčič, Ani Danieli Kepic, ki je skrbela za 
otoke v jaslih, in Franji Trupej, ki ji je bila prva 
in tudi edina služba v vrtcu Medvode. Iz seda
njega 63-članskega kolektiva pa je priznanje

V gala proslavi so srečanje popestrili otro
ci iz posameznih enot Vrtca Medvode. 
Svoje so dodali tudi starši nekaterih izmed 
”vrtičarjev”; balerina Nena Vrhovec 
Stevens in glasbenik Slavko Avsenik ml. s 
skladbo, zapisano prav za to priložnost. 
Za povezavo je z glasbo in uglasbenimi 
besedili slovenskih pesnikov poskrbel sku
paj s skupino Čompe tudi Janez Škof. ki je 
eden izmed tistih, ki je bil, res da le za eno 
leto, tudi "vrtičkar” v medvoškem vrtcu.

pripadlo Miri Regoršek, ki posreduje svoje 
znanje otrokom v zunanji pripravi na šolo, So
nji Bertoncelj in Mariji Maretič, ki je znanje 
medicinske sestre nadgradila z znanjem s po
dročja predšolske vzgoje.

Od Pogačnikove vile do petih hiš 
Vrtca Medvode

Organizirano varstvo prešolskih otrok v obči
ni Medvode sega v leto 1951, ko je bil v Pogač
nikovi vili v Medvodah odprt prvi oddelek 
DiD - Dom igre in dela, ki je preraste! v prvi 
otroški vrtec, se preselil v nekdanji Zdravstve
ni dom in kasneje še istega leta v blok 108, ki 
so mu rekli tudi gasilski blok. Skozi leta se je 
vrtec organizacijsko in prostorsko širil po 
Medvodah in območju celotne občine. Marca 
leta 1977 je bil v stari obnovljeni stavbi osnov
ne šole odprt vrtec v Pirničah. Dve leti kasne
je so se ob prijazni pomoči krajanov odprla 
vrata vrtca v Smledniku in čez tri mesece še 
prvega namensko zgrajenega vrtca na Svetju. 
Leta 1982 so odprli tudi štiri oddelke enote v 
Preski. V celotnem obdobju je organizirano 
varstvo predšolskih otrok doživljalo tudi 
statusne spremembe in se leta 1997 ponovno 
preoblikovalo v samostojen zavod Vrtec 
Medvode.

Drug vrhunec praznovanja je predviden ko
nec tega meseca z odprtjem novega prizidka k 
matični enoti Vrtca Medvode na Ostrovrharje- 
vi, v katerem bo prostora za dodatnih 72 otrok. 
Z ravnateljico Mojco Sešek smo se zato pogo
varjali predvsem o tem, kako bodo v jubilej
nem letu razrešili večletni dvom, kako zagoto
vili prostor za vse otroke. "Realizacija obstoje
čega prizidka je pri kraju, saj so delavci že za
pustili objekt. Sledi urejanje okolice in notra
nje opremljanje, zato se že veselimo odprtja, ki 
bo 29. maja. Veselimo se lahko tudi prizidka k 
enoti vrtca v Preski, ki bo omogočil oblikova
nje še enega oddelka za dvajset otrok v starost
no kombiniranem oddelku. Sredi meseca apri
la je potekel rok, do katerega smo informativ
no zbirali prijave, iz katerih bo razvidno, kakš

ne so potrebe staršev po organiziranih oblikah 
varstva predšolskih otrok. Novih vlog je več 
kot 140, 50 pa jih je na prednostni listi še iz 
lanskega leta. Zato se bo komisija za sprejem 
takoj sestala in odločala, da bodo starši hitro 
dobili sklepe o tem, kako bo s sprejemom nji
hovega otroka v vrtec. Nekaj več prostih mest 
bo na razpolago tudi zato, ker je letos številč
nejša generacija bodočih prvošolčkov. Upam, 
da tako velikih težav, kot smo jih imeli pri 
sprejemu lansko leto, zato letos ne bo več.”

Že danes je vrtec Medvode z 419 otroki v 20 
oddelkih in 63 zaposlenimi večji vrtec v Slove
niji. Z izgradnjo novega prizidka se bo bistve
no povečala možnost ponuditi prostor za vse 
otroke, ki jih starši želijo vpisati v vrtec in jin^ 
to prejšnja leta žal ni uspevalo vedno. Še pred 
poletjem bo Vrtec Medvode, tako kot vsako 
leto, dal občinskemu svetu Občine Medvode v 
sprejem predlog novih višjih cen programov.

"To je najmanj prijeten del naše dejavnosti, 
ki je najmanj ljub tudi staršem in seveda usta
noviteljici Občini Medvode. Starši namreč pri
spevajo le okrog 30 odstotkov sredstev, potreb
nih za normalno delovanje vrtca, preostalih 70 
odstotkov pa občina Medvode. Takšno razmer
je je podobno tudi v vseh ostalih občinah. Gle
de na rast življenskih stroškov in plač, ki je bila 
v naši dejavnosti kar občutna, pričakujemo od 
15 do 18 odstotkov višje cene programov. To 
bo najbrž manjši finančni šok tako za starše 
kot za občino, vendar se enkrat letno morajo 
cene uskladiti tudi v naši dejavnosti.”

Glede na državno določen pravilnik, ki star
še razvršča v razrede glede na dohodek in so
cialni status družine, ti namreč plačujejo v 
povprečju trideset, štirideset ali petdeset od
stotkov polne cene. Ta trenutno v medvoškemf 
vrtcu znaša 56.700 tolarjev za otroke stare eno 
in dve leti in 47.800 tolarjev za starejše otroke. 
Manjkajoča sredstva do polne cene, ki jo potr
di občinski svet, so vsako leto opredeljena v 
občinskem proračunu. V lanskem letu so zna
šala kar 139 milijonov tolarjev. Dodatnih, sko
raj 37 milijonov doplačila, je bila naša občina

®teharmi

4294 KRIŽE, Snakovška cesta 17 
http://wwww.kara.si, e-mail: tiskarna@kara.si

Tel.: (04) 5957-646, tel./fax: (04) 5957-215 
mobitel: (041) 633-194

vizitke, kuverte, nalepke, dopisi, 
računi, dobavnice, naročilnice, 

prospekti, katalogi, zloženke, vabila, 
čestitke, reklamni letaki, plakati, 

knjige, časopisi...

Kdor se odloči za tisk v tiskarni , na času, 
denarju in živcih prišpara!

Autoemona, d.d.
Pooblaščeni servis 
in prodaja vozil Škoda

Ljubljana, Celovška 252 
telefon prodaja: 01 518 2000 
telefon servis: 01 519 1558

Delovni čas: pon - pet 6.00 - 18.00, sob. 8.00 -13.00

AVTOKLEPARSKE IN AVT0LIČARSKE STORITVE
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Vrtec Medvode se je z zlato plaketo zahvalil trem nekdanjim in trem sedanjim vzgojiteljicam. Mojca Sešek, ravnateljica 
Vrtca Medvode

Franja Trupej, 
dobitnica priznanja

dolžna namenti vrtcem izven občine za varstvo 
in vzgojo 140 otrok iz Medvod.

Prisluhniti in znati poslušati
"Najlepše je pomisliti na vsakega človeka 

posebej. Kadarkoli pišem, kadarkoli želim utr- 
r niti spomin na dogodke, ki jih sama nisem bila 

Jeležna, se poskušam vživeti v občutke tistih, 
ki so hodili in delali v vrtcu, ki je hiša in so 
ljudje," pravi ravnateljica Mojca Sešek, ki je 
zbrala podatke o uhojeni poti vrtca v jubilej
nem zborniku. "Od oranja ledine, ko se je vr
tec zdel nekakakšna novotarija in so starši mal
ce negotovo oddajali otroke v roke vzgojiteljic, 
ki so v skromnih razmerah skušale ponuditi 
otrokom varnost, toplino, možnost za igro in 
učenje; prek razvojnih spriral, ki so prinašale s 
seboj kresanje mnenj o upravičenosti in uteme
ljenosti po širitvi naše dejavnosti; vse do da
našnjih dni, ko iz leta v leto višamo raven stro
kovnega dela in skušamo izboljšati otrokovo 
materialno okolje, mu ponuditi še več spodbud 
in urediti življenje v vrtcu tako, da mu bo 
bližje.”

Med vzgojiteljicami, ki se jim je Vrtec Med
vode z zlatim priznanjem zahvalil za soobliko
vanje samopodobe in odnosa do okolja števil
nih medvoških "vrtičkarjev”, je tudi Franja 

^Trupej. Vse svoje aktivno poklicno življenje, 
Jo upokojitve pred štirimi leti, je preživela v 
eni izmed hiš medvoškega otroškega vrtca. Že 
pred leti je izrazila začudenje, kako da se še ni
hče ni domislil praznovati obletnice obstoja te 
ustanove; pa toliko je bilo že priložnosti.

Živo se spominaja prvega dne v službi leta 
1962, ko se je polna teoretičnega znanja in z 
diplomo petletne vzgojiteljske šole spopadla s 
preštevanjem otrok. Prvi dan v otroškem vrtcu 
v "gasilskem bloku" je namreč potekal pred
vsem v skrbi, da se kakšen izmed otok ne bi iz
gubil. Morda med sprehodom v bližnji gozdi
ček. Še danes se spominja, kdo izmed otrok si 
je tisti prvi dan strgal hlače. Otroški vrtec je 
imel dva oddelka in le tri zaposlene; upravni-

NOVO V BC MEDVODE

štfav-ica.
Frizerski salon

co, kuharico in vzgojiteljico Franjo, zato so se 
morale vse tri znajti v različnih situacijah - po
leg vzgoje in izobraževanja tudi prijeti za ku
halnico ali metlo.

S svojimi takratnimi spoznanji je vzgajala 
tudi oba sinova, ki sta obiskovala vrtec. Vendar 
danes prizna, da bi z današnjimi izkušnjami in 
vedenjem o vzgoji pravgotovo kdaj ravnala 
tudi drugače. Na vprašanje, kdo se je v več kot 
treh desetletjih bolj spremenil, ali ona ali ved
no nove generacije otrok, odgovarja, da je bilo 
celotno obdobje tudi zanjo čas zorenja, nabira
nja izkušenj

in prilagajanja spremembam. Z zbranimi iz
kušnjami je lažje delala tako z otroki kot tudi z 
njihovimi starši, zato meni, daje "prava” vzgo
jiteljica postala šele z leti. Spoznala je, da 
mora na poseben način prisluhniti in znati po
slušati otroke in tudi njihove starše ter z njimi 
deliti zaupanje in skrb pri vzgoji.

Najbolj moteče je bilo zanjo obdobje, v kate
rem preveč strorilnostno naravnano vzgojno 
delo ni upoštevalo enkratnosti vsakega izmed 
otrok.

Tik pred upokojitvijo je strnila svoje razmiš
ljanje v pogovoru s takratno kolegico in seda
njo ravnateljico Mojco Sešek takole; "Na 
otroke gledam in jih sprejemam takšne, kot 
so. Vem, da je vsak otrok edinstven, vsak 
nekaj posebnega. To poskušam upoštevati. 
žČe so otroci težje vodljivi, nagajivi ali ne
mirni, niso taki zato, ker bi to želeli. Trudim 
se, da bi jih razumela jaz, vrstniki in da bi jih 
razumeli tudi strarši. Takšno vedenje je klic 
po ljubezni, varnosti in toplini. Takrat je po
trebno otroku prisluhniti in pomagati razreši
ti problem...”

Franja Trupej je s svojimi besedami, dejanji 
in vzori pravgotovo dodala kamenček v moza
iku odraščanja marsikaterega Medvoščana.

SKALAR ANTON, s.p.
POPRAVILA DROBNE KMETIJSKE 
MEHANIZACIJE, MOTORNE ŽAGE, 

KOSILNICE.

ŽLEBE 12, 1215 MEDVODE 
tel.: 01/36 12 750, gsm: 041/517-009

VRTNARIJA
DILDAN, ,P.
Nudimo vam:
- balkonsko cvetje
- sadike za grobove, vrtove In parke

- trajnice, grmovnice In popenjalke

- strokovno svetovanje
Spodnje Pirniče 42, Lcl./fax: 01/3621-360
GSM: 041/694-890, GSM: 041/306-384, e-mail: vrtnarija@bilban siol.net

VRTMCEV

AKCIJSKI

PRODAJI!
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25 let proizvodnje papirja v Goričanah

Tradicija, dolga več kot 250 let
V papirnici Goričane praznujejo letos pomemben jubilej. 12. aprila 1976 je bil na novem papirnem 

stroju izdelan prvi papir, slavnostna otvoritev pa je bila 23. 4. 2001. Okrogli jubilej nameravajo v Goričanah
slavnostno obeležiti v začetku junija.

Andraž Stegu, direktor in 
predsednik uprave

Začetki papirništva 
v Goričanah segajo 
daleč nazaj - v 18. 
stoletje. Goričanska 
papirnica je druga 
najstarejša še delujo
ča papirnica na slo
venskih tleh, starejša 
od nje je le še rade- 
ška papirnica.

Iz leta 1871 imamo 
obrtno dovoljenje za 
stojno proizvodnjo 
papirja, iz česar lahko sklepamo, da je strojna 
proizvodnja papirja na tej lokaciji stekla leta 
1872. Ta papirni stroj se je septembra leta 
1931 ustavil zaradi gospodarske krize.

Ponovno je proizvodnja papirja v Goričanah 
stekla leta 1976, ko je v aprilu pričel z obrato
vanjem nov papirni stroj. Vzorce iz prvih me
trov papirja, ki so 12. aprila 2001 prišli iz pa
pirnega stroja pod vodstvom delovodje Dušana 
Murovca, nekateri od takrat prisotnih hranijo 
kot pravo dragocenost.

V začetku 70-ih let so se takratni organi 
upravljanja odločili, da dokončno sanirajo ob
stoječe kapacitete za proizvodnjo celuloze in 
da se tovarna preusmeri v finalizacijo. Za pre

usmeritev v finalizacijo je tovarna iskala part
nerja, ki bi bil pripravljen sodelovati pri reali
zaciji tega načrta. Tako zanimanje je pokazalo 
podjetje Aero, kemična in grafična industrija 
Celje, ki je ravno tako iskala partnerja za pro
izvodnjo papirja za potrebe vseh obratov Aera. 
Integracija je sledila leta 1973. Prva naloga, 
postavitev papirnega stroja z energetiko, je bila 
realizirana aprila 1976 z začetkom delovanja 
novega papirnega stroja v Goričanah. Papirni 
stroj je izdelala firma Andritz iz Gradca po li
cenci Escher-Wyss. Stroj je bil zgrajen za delo
vno hitrost do 400 m/min, s širino sita 410 cm. 
Namenjen pa je bil za izdelavo najbolj kvalitet
nih specialnih brezlesnih papirjev (samokopir
ni papir, heliografski papir). Letna kapaciteta 
je bila 20.000 ton.

Rekonstrukcija se je začela novembra 1986, 
prvi metri papirja so bili narejeni 6. januarja 
1987. Z rekonstrukcijo seje zvišala hitrost pa
pirnega stroja na 600 m/min, kar je pomenilo 
50 odstotkov večjo količinsko proizvodnjo. Iz
polnjene so bile tudi zahteve po boljši kvalite
ti in možnost proizvodnje novih vrst papirjev. 
Dobavitelj opreme je bila firma Andritz iz 
Gradca.

Junija 1999 so vgradili najsodobnejši pre
mazni agregat, rekonstruirali premazno kuhi

njo in naknadno sušilno skupino ter vgradili 
novo havbo. Postavili so prve temelje za zviša
nje hitrosti na 800 m/min. Kakor ob rekon
strukciji leta 1986 je bil tudi sedaj cilj izboljša
nje kvalitete in možnost razvoja novih proizvo
dov. Cilj je bil dosežen. Vrednost celotne inve
sticije skupaj z rekupcracijo zraka je znašala 
dobrih 12 milijonov mark.

V letošnjem letu podjetje predvideva investi
cije v višini 9 milijonov mark. Izvedene bodo 
dodatne predelave za prehod na hitrost papir
nega stroja 800 m/min (novi elektromotorni 
pogoni z digitalno regulacijo, predelava sitove 
skupine, vgradnja stoječih sifonov, novi mlini 
pripravi snovi, nov vzdolžni rezalni stroj).

Tovarna obstaja že več kot 250 let. V tem 
času so bile v njej zaposlene cele generacije 
prebivalcev iz okoliških vasi. Vanjo so 100 let 
in več vozili les okoliški kmetje. Vplivala je na 
razvoj celotnega območja. Za svoje zaposlene 
je gradila stanovanjske bloke, zgradila samski 
dom, s tovarniškim stanovanjskim kreditom se 
je dogradila tudi marsikatera individualna 
hiša. Dopust na morju si je v tovarniških počit
niških kapacitetah lahko privoščila skoraj vsa
ka družina. Tudi s štipendijami se ni skoparilo. 
Plače nikoli niso bile bog ve kaj, socialna var
nost pa je bila velika.

PA,,R ZA NOVO TISOČLETJE

u http«//«ww.gerlceee.el
n e-mall: gorlceneOgorlcine.sl

Goričan* Toverne papir)« Medvode d.d. o Tel.:+)8d t jt aj go*

lad|a se. 1215 Medvode. Slovenija O Fax.: ♦386 1 36 13 319. 36 12 80*
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Kultura
Nit čez nit, lep je vzorec in barvit

Oživljanje ljudskega izročila
V knjižnici Medvode je od 24. aprila do 4. maja potekala razstava Slovenske vezenine in kvačkanje.

Tri medvoške gospe, Irma Jančar, Nada Pri
možič in Rozalija Strojan, ki se z ročnimi 
deli ukvarjajo predvsem ob svojem prostem 
času, so se odločile, da kar skupaj pripravi
jo razstavo svojih del. Irma in Rozalija izde
lujeta vezenine, Nada pa kvačkane čipke. 
Najstarejša avtorica razstave je gospa Nada 
Primožič iz Medvod. Prav rada pove, kar za 
žensko ni tako značilno, da ima že 76 let. Raz
stava v knjižnici Na sotočju je njena prva. "Iz
delala sem že prek dvesto kvačkanih izdelkov 
in niti dva nista enaka,” se pohvali in dodaja, 
da vzorcev ne pobira v knjigah in priročnikih, 
temveč nastajajo v njeni glavi. Njena ideja so 
tudi posebni kvačkani izdelki, kozolec, vod
njak, zibelka, jadrnica in šatulje, sicer pa nare-

največ prtičkov in vložkov za prte.
S kvačkanjem seje gospa Nada spoznala že v 

šoli pri Uršulinkah. Ko seje poročila in so pri
šli na svet trije otroci, je za kvačkanje zmanj
kalo časa. Ponovno se ga je lotila, ko so otroci 
odrasli. Ko pa ji je umrl še mož, je imela kar 
naenkrat preveč časa. Sedaj kvačka že osem 
let, predvsem za lastno veselje. Z veseljem bi 
svoje znanje prenesla še na koga, če bi ga 
kvačkanje veselilo. Kvačkanje je nekoliko 
mlajša tehnika od vezenja, saj se je na sloven
skem prostoru razvila konec 19. stoletja. Veze-

Stare slovenske pisane vezenine po štetih 
nitih so gorenjske vezenine s kriici. Izvirajo 
iz Zgornjesavske doline na Gorenjskem, na
jstarejše segajo celo v 16. stoletje. Motivi so 
stilizirane oblike iz rastlinskega sveta: cve
tovi, listi, popki, plodovi, najpogostejši je 
gorenjski nagelj. Med geometrijskimi ob
likami prevladuje srce, pa tudi zvezde, 
kvadrati, vaze in košarice. Vezenine so 
uporabljali za prte, prtiče, blazine pre
vleke... Najbolj pogosto vezene prte 
srečamo v cerkvah, ob domačih praznikih 
pa je gospodinja obvezno na mizo dala prt s 
praznično vezenino.

nje naj bi na slovensko podeželje prodrlo in se 
razvijalo od 18. stoletja dalje, ko seje gmotna 
osnova slovenskega kmeta začela izboljševati. 
Vezenine so uporabljali predvsem za lepšanje 
življenjskega prostora.

Z izdelovanjem vezenin se ukvarjata Irma 
Jančar in Rozalija Strojan, obe doma iz Pirnič.

Irma Jančar se je z vezeninami spoznala že v 
otroštvu, vendar poudarja, da ji sedaj, ko je za 
njo že kar 27 let poučevanja na osnovni šoli v 
Pirničah, največjo vzpodbudo daje etnolog 
prof. dr. Janez Bogataj. Dal ji je največ idej, si
cer pa se rada drži narodne zakladnice. Meni, 
da je slovenska ornamentika dovolj raznolika, 
da nam ni treba posegati po drugih motivih. Za 
osnovo uokvirjenih slik gorenjskih vezenin s 
križci in uporabnimi predmeti, vzame srce in 
nageljček. Včasih tudi geometrijske elemente, 
vendar ji ti niso najbolj pri srcu. "Ne ustvarjam

Kvačkanje se od vseh drugih tehnik ročne
ga dela razlikuje po tem. da nastaja s pre
pletanjem zank ene same brezkončne niti, s 
pomočjo posebne igle (kvačka), ki je 
ploščata ali cevasta tvorba. Kvačkanje je 
vsestransko uporabno, bodisi za izdelovanje 
oblačil in modnih dodatkov ali zgolj kor 
okras v naših domovih.

zaradi pomanjkanja časa in niti na misel mi ne 
pride, da bi svoje izdelke prodajala,” pravi. "To 
je enostavno ljubezen.”

Irma Jančar seje udeležila tudi nekaterih raz
stav, vendar ne več kot Rozalija Strojan. Že kot 
otrok je iz radovednosti opazovala ženske, ki 
so se zbirale pod hruško in vezle. Kmalu se jim 
je pridružila in se naučila križčastega vboda, ki 
ga največ uporablja tudi danes. Opaža, da je 
ohranjanja domače obrti v naših domovih vse 
manj, zato ji je toliko bolj v veselje, da vzame 
v roke laneno platno, nato pa blago kar samo 
narekuje motive. Vezenje ji pomeni sprostitev 
in tudi čas, ki ga lahko posveti svoji družini. 
"Takrat se za uro, dve, usedem za mizo in po

Etnolog prof. dr. Janez Bogataj, Irma Jančar, Nada Pri
možič in Rozalija Strojan

klepetam s hčerko, možem in sinovoma, vča
sih pa samo poslušam radio ali gledam televi
zijo.”

Za svoje izdelke je dobila leta 1995 tudi po
zitivno mnenje Obrtne zbornice Slovenije in 
leta 1998 še certifikat domače obrti. Razstav
ljala je v številnih slovenskih krajih in v Celo
vcu, trenutno pa nekaj njenih izdelkov potuje 
po svetu z razstavo Mojstrovine Slovenije, kije 
na pot krenila marca 2000 v Tokiu.

Hamlet in Linhartove značke
Pirniče - Pred prazniki, 25. aprila, je bila v Pirničah premiera Odra 

treh herojev v Kulturno umetniškem društvu Pirniče. Predstavili so 
delo Iva Brešana z originalnim naslovom Predstava Hamlet u selu

Mrduša Donja. Delo je priredil Jernej Novak in ga naslovil Hamlet na 
telečjem. Umetniški vodja predstavitve je bil Peter Militarev, zahtevno 
delo, ki je farsa, komedija, groteska in ljudska igra, pa so uspeli lepo 
predstaviti člani Odra Treh herojev. Po končani predstavi pa so podelili 
tudi bronaste, srebrne in zlaste Linhartove značke. Bronasti znački sta 
prejela Ulla Hamberger in Robi Žavbi. Srebrne značke so dobili Ani
ca Horvat, Vasja Avsec in Zvone Nagode. Zlate značke za trideset let 
zvestobe gledališču so dobili Zlatka Trampuš, Vanja Sorjan, Bine 
Knapič, Franci Kavčič in Franci Bukovec.

Spominska soba Franca Rozmana - Staneta
Pirniče - Knjižnica Šiška, Občinski odbor Zveze borcev in 

udeležencev NOB občine Medvode, Oder treh herojev Spodnje Pirniče 
vabijo v sredo (jutri), 9. maja, ob 19. uri na slovesnost pred spominsko 
sobo Franca Rozmana - Staneta v Spodnjih Pirničah 41. V spominski 
sobi bodo odprli razstavo fotografskih upodobitev narodnega heroja 
Franca Rozmana Staneta, ki bo obogatila stalno zbirko spominske 
sobe. Kulturni program bo pripravil Oder treh herojev s prijatelji.
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Dogajanja v občini

Med poslikavo prve kapelice v delno baročnem 
slogu

Poslikava prve kapelice na Kalvariji
Lansko leto seje skupina krajanov, ki jim 

ni bilo vseeno, da se Kalvarija obnovi le na 
pol, odločila, da prek javnega razpisa prido
bi izvajalce za poslikavo kapelic. Med dve
ma ponudbama so izbrali cenovno in tudi 
po stilu poslikave ugodnejšo ponudbo za
koncev Kolje in Maše Mašukov, ki sta v 
sedmnih letih, kar bivata v Sloveniji, 
poslikala precej cerkvenih objektov po 
Gorenjskem. Poslikava prve izmed štirinaj
stih kapelic v delno baročnem slogu, ki us
treza obdobju, v katerem je bila Kalvarija 
zgrajena, je že gotova. Sredstva za zidarska 
dela pri obnovi kapelic in barvanje zunan
josti je dala občina Medvode, medtem ko 
naj bi 1,6 milijona tolarjev, kolikor je vreden 
projekt poslikave, uspeli zbrati krajani sami.

TXidi majhen in zgolj začasen križ so kra
jani zamenjali s tremi novimi, kakršni so 
pred več kot tridesetimi leti tukaj že stali. 
Čeprav obstajajo še prvotni kipi, je njihova 
obnova trenutno še prevelik finančni zalo
gaj, zato so dali na srednji križ, ki je visok 
štiri metre, nov kip Jezusa Kristusa, nare
jenega iz umetnega kamna, ki dobro pre
naša različne vremenske razmere.

Opomin na kugo 16. stoletja

Kužno znamenje pred 
lekarno

Po štirih stoletjih četrta lokacija - tokrat pred medvoško lekarno, 
kamor po mnenju prof. Antona Laha tudi sodi.

Že pred leti smo ugotavljali, da križišče na 
klancu ni ravno primerno mesto za kužno 
znamenje in da le malokdo ve, kaj pomeni. 
Ko se je vanj zaletelo še osebno vozilo, je bil 
to še razlog več, da ga obnovimo in postavi
mo na primernješe mesto. Že dobrih pet 
mesecev stoji pred medvoško lekarno, kjer 
je po mnenju prof. Antona Laha tudi pravo 
mesto zanj.

To kužno znamenje je vse od leta 1603 stalo 
sto metrov naprej od sedanje lokacije ob nek
danji deželni cesti Ljubljana - Kranj. Leta 1946 
sta ga lastnika zemljišča, ko sta postavljala 
ograjo, prvič prevrnila v graben, vendar so ga 
prebivalci S vetja ponovno postavili. Ne za dol
go, kajti ponovno je padel ob gradnji Donove 
ceste.

Zato so ga krajani prestavili ob križišče na 
klancu, kjer naj bi imel mir. Vendar je bil kot 
udeleženec v prometni nesreči razstavljen na 
posamezne dele in pred tremi meseci postav
ljen na mesto pred lekarno. O zgodovini tega 
kužnega znamenja je največ podatkov, 
nekatere tudi po naključju, zbral prof. Anton 
Lah, ki se ljubiteljsko ukvarja z raziskovanjem 
zgodovine Medvod. Kuga, od tod tudi izraz 
kužno znamenje, je po Sloveniji razsajala

trikrat: okrog leta 1515, 1599 in 1630. Edina 
obramba, ki so jo poznali ljudje, je bil v kis 
namočen prtič pred obrazom in posipanje z 
živim apnom.

Krajane Svetja je kuga zdesetkala, inkubacij
ska doba je namreč le pet dni, v dobrih dveh 
mesecih poleti leta 1597. Kot je zapisal znani 
protireformacijski škof Tomaž Hren v svojem 
dnevniku, ki ga je profesor Lah po naključju 
odkril v zagreški stolnici, jih je od skupaj 146 
takrat umrlo kar 123.

Pokopali so jih na polju za cervijo Sv. Niko
laja na Jeprci, kjer je nastalo pravo kužno 
pokopališče, saj so svoje, za kugo umrle sokra- 
jane, tukaj pokopali tudi Škofjeločani in 
Kranjčani. Po oceni profesorja Laha jih je 
tukaj pokopanih najmanj tisoč.

Kot opomin na to morijo so krajani SvetjajdUt 
tako kot tudi po ostalih krajih, postavili dve™" 
kužni znamenji; enega na začetek, drugega na 
konec vasi. Glede na pravilo, da so kužna zna
menja zgrajena iz domačih materialov, sta bila 
iz savskega peščenca. Ohranil se je le začetni, 
ki ga je škof Hren, ob pomoči sorškega župni
ka in kaplana posvetil 29. septembra leta 1603.
V naši občini imamo kužni znamenji še v Sori 
in na poti na Šmarno Goro.

Blagoslov motorjev in motoristov
Več kot 30 motorjev je v soboto, 21. aprila, 

čakalo pred župnijsko cerkvijo v Preski na 
blagoslov, ki bo njih in predvsem njihove 
lastnike in voznike varoval pred pogostimi 
nesrečami na cestah. Slabo vreme in neprijet
ni dež je preprečil prihod motoristov tudi iz 
bolj oddaljenih krajev. Motorje in motoriste 
je blagoslovil preški župnik Franci Klobčič z 
danim opozorilom, da blagoslov ni nadome
stilo za potrebno skrb za svojo lastno varnost 
in varnost ostalih udeležencev v prometu. Po
dobnega blagoslova, kot ga že poznajo v ne
katerih drugih župnijah, v Medvodah še ni

bilo. Organizacijo je prevzel lansko leto usta
novljen Moto Road Racing Club Medvode, 
katerega Člani se zavedajo, kakšna vožnja 
sodi na ceste in kakšna na dirkališča.

Motoristični piknik
Medvode - Moto road Racing club Medvode 

bo 15. in 16. junija pripravil motoristični 
piknik v Medvodah. Poskrbljeno bo za dobro 
hrano in pijačo. Srečanje bo v šotoru za tisoč 
ljudi. Pripravljajo rock around a’clock, 
erotični program, motoristične igre, revijo 
starodobnikov, nagrade za predelane motorje, 
promenadno vožnjo.
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Zanimivosti
Občni zbor Gasilske zveze Medvode

Prostovoljstvo ima svoj pravi pomen
Gasilci so se 51 -krat odzvali klicu na pomoč, se izobraževali, tekmovali in se primerno opremljali.

iT7*

Poveljnik GZ 
Medvode Franci Jarc

”Ko vzamemo za pri
merjavo vse ure, teh je 
bilo kar 13 tisoč, ki so 
jih gasilci opravili pros
tovoljno, pridemo do 
zaključka, da nazivi na
ših društev - "prosto
voljno gasilsko dru
štvo”, dejansko pome
nijo naše prostovoljno 
delo v gasilskih organi
zacijah, z močnim priv- 
dihom humanitarnosti, 
saj opravljamo neko 
dejavnosti brezplačno, 
v korist širše okolice,” 
so besede, s katerimi je 
zaključil svoje poročilo 
na občnem zboru, ki je 
bil pred tednom dni v 
Sori, poveljnik GZ 
Medvode Franci Jarc.

Gasilci šestih prosto
voljnih gasilskih društev, ki so vključeni v GZ 
Medvode, so se v minulem letu kar 51-krat od
zvali klicu na pomoč. Med drugim so z razpo
ložljivo opremo in lastnim znanjem pogasili 
tovarniški požar, tri stanovanjske požare, tri 
požare na gospodarskih poslopjih in prav toli
ko požarov na smetiščih. Kar petkrat so zago
reli zabojniki, dvakrat kleti in enkrat osebni

/STB

Predsednik GZ 
Medvode Rajko Jenko

avto, tovornjak in drva. Dvakrat so pomagali 
reševati ljudi, trikrat so pomagali v prometnih 
nesrečah, dvakrat so počistili površine in več
krat pomagali krajanom pri nevšečnostih, kot 
je odpiranje stanovanja. Kar sedemkrat so se 
odzvali na lažni alarm in prav tolikokrat so čr
pali vodo iz objektov ob velikem vodostaju 
voda.

Devetkrat so pomagali ljudem tudi tako, da 
so jim pripeljali pitno vodo. Svojo operativno 
sposobnost so preverili na šestih društvenih in 
šestih skupnih vajah ter 19-tih požarnih stra
žah. Tildi v lanskem letu se je nadaljeval trend 
dodatnega izobraževanja, saj je 43 tečajnikov 
uspešno zaključilo tečaj za specialnost stroj
nik, 13 jih je pridobilo naziv nosilec izolirne- 
ga dihalnega aparata, dva tečajnika sta uspeš
no zaključila tečaj za gasilskega predavatelja 
in član povejstva je pridobil čin višjega gasil
skega častnika. Poveljnik GZ Medvode Franci 
Jarc je v nizu pomembnih dogodkov v lanskem 
letu izpostavil predvsem drugo mesto ekipe 
mladink iz PGD Sora na državnem tekmova
nju gasilske mladine v Kočevju in nakup nove
ga specialnega gasilskega vozila GVC 24/50, 
ki gaje prevzelo PGD Preska - Medvode. V le
tošnjem letu bo največja naložba v povečano 
požarno varnost nakup podobnega novega vo
zila za PGD Sp. Pirniče - Vi krče - Zavrh, na
daljevalo pa se bo že v lanskem letu začeto 
opremljanje operativnih gasilcev z osebno za-

Praznovanje stoletnice
Leta 1901 je bilo ustanovljeno Prostovoljno 

gasilsko društvo Zgornje Pirniče. Naši predni- 
,ki so društvo ustanavljali v zelo težkih pogojih. 
Vendar so kljub temu postavili dovolj trdne 
temelje, na katerih so potomci lahko zasnovali 
življenski utrip, ki se je z roko v roki zrcalil v 
izkazovanju pomoči sočloveku, v kulturnem 
prebujenju, v duhu ohranjanja in utrjevanja 
slovenstva in zedinjenja na celotnem etičnem 
ozemlju. To potrjuje ohranjena in negovana 
slovenska beseda v naših vrstah, nešteto us
posobljenih gasilcev, sodelovanje na mnogih

Revija pevskih zborov
V sredo, 25. aprila, so sc v Osnovni šoli 

Pirniče zbrali pevski zbori osnovnih šol iz 
medvoške občine ter občine Vodice. Organi
zacija tako obsežne revije vsako leto pre
vzame druga osnovna Šola in letos so bili na 
vrsti Pirničam, ki so se zelo potrudili. Največ 
dela in odgovornosti je imela vodja tek
movanja, učiteljica na OŠ Pirniče, Metka 
Prinčič.

Izbor pesmi je vsaka šola pripravila sama. 
Velja pa nenapisano pravilo, da mora biti ena 
pesem ljudska, ostale po po lastni presoji. 
Slišali smo tudi precej pesmi v angleškem

akcijah - reševalnih in delovnih. Ponosni smo 
na to in bomo to z veseljem tudi proslavili v 
mesecu juniju z vrsto prireditev. Naše razvojne 
poti, pogoje in uspešnost delovanja, utrip živl
jenja v Pirničah in širši okolici od leta 1901 do 
danes bo kot dragoceno arhivsko gradivo strn
jeno v knjigi Pirniški gasilci in 20. stoleje, ki 
jo bo naše društvo promoviralo ob praznovan
ju 100-letnice.

Naj Vas na koncu pozdravimo z gasilskim 
pozdravom Na pomoč!

PGD Zgornje Pirniče

jeziku, nekatere so bile ob glasbeni spreml
javi, mladi pevke in pevci pa so svoje znanje 
pokazali tudi z večglasnim petjem. V otrošk
ih in mladinskih pevskih zborih še vedno pre
vladujejo dekleta, predvsem v mladinskih 
zborih, kar kaže na to, da fantje z leti 
postanejo bolj sramežljivi ali pa manj zain
teresirani za sodelovanje v takšnih interesnih 
dejavnostih, poleg tega pa se jim takrat že 
malo spreminja glas.

Za glasbeno vzpodbudo je po koncu revije 
pevskih zborov vsem udeležencem zapel še 
Andraž Hribar, slovenski glasbenik, saj so na 
Osnovni šoli Pirniče želeli predstaviti neko
ga, ki se ukvarja z glasbo.

ščitno opremo. ”V letošnjem letu bomo poleg 
vseh stalnih dejavnosti ponudili pomoč in so
delovanje PGD Zgornje Pirniče, ki bo letos 
praznovalo stoletnico obstoja. To je namreč 
tudi stoletnica organiziranega gasilstva v Med
vodah,” je na občnem zboru, ki so se ga udele
žili tudi predstavniki sosednjih gasilskih zvez, 
svetovalec župana za CZ in PV Leopold Knez 
in član poveljstva GZ Slovenije Jože Vidmar, 
povedal predsednik GZ Medvode Rajko Jenko, 
ki seje ob tej priložnosti večkrat zahvalil obči
ni Medvode in občinskemu svetu za potrditev 
visokih proračunskih sredstev, namenjenih za
gotavljanju požarne varnosti.

Promocijski koncert LPZ Medvode
V soboto, 21. aprila, so pevci Lovskega 

pevskega zbora Medvode ponovno privabili 
množico poslušalcev, ki so do zadnjega 
kotička napolnili jedilnico v OŠ Medvode. 
Ta je žal še vedno edini primerni prostor, v 
katerem pride do pravega izraza pjihova har
monija glasov. Na promocijskem koncertu 
so predstavili pesmi, s katerimi bodo pod 
naslovom "Zapojmo rojakom po Evropi” 
nastopili na turneji po zahodnoevropskih 
državah: Nemčiji, Nizozemski, Belgiji in 
Franciji, kamor so se odpravili prav v teh 
dneh. Promocijski koncert je tudi uradni 
uvod v praznovanje 25-letnice LPZ Med
vode, ki delujejo pod okriljem Pevskega 
društva "Simon Jenko”.

Modna revija
Medvode - V Mercatorjevem Blagovnem 

centru v Medvodah so pogoste tudi različne 
prireditve. Aprila so pripravili tudi modno 
revijo.
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Zanimivosti

Ponovno s kolesom 
na Katarino

Na velikonočno nedeljo, 15. aprila, se je 
ponovno začela akcija Kolesarskega kluba 
Medvode, ki so jo že lansko leto poimenovali 
”60 vzponov na Katarino”. Lanskoletne akcije, 
ki je potekala od 10. marca do konca novem
bra, se je udeležilo kar 220 kolesarjev in več 
kot polovica se jih je na Katarino povzpelo 30- 
krat in več. Kar 37 udeležencev je opravilo 
načrtovanih 60 vzponov, med njimi je bilo šest 
tako vztrajnih, da so se povzpeli več kot 100- 
krat. Zato odločitev za ponovitev akcije v 
letošnjem letu ni bila težka. Največkrat za
pisana v knjigi za registracijo sta bila zakonca 
Arčon iz Sore; Franc je bil s 160 vzponi favorit 
med kolesarji, Ana pa s 101 vzponom favoritk- 
inja med kolesarkami. Kar 111 -krat seje na 
vrh povzpel kolesar, letnik 1933.

Tudi v letošnjem letu ostaja protokol akcije 
podoben lanskoletnemu. Knjiga za regis
tracijo, kamor bo vsak kolesar pod svojo za
poredno številko vpisal datum prihoda na vrh, 
je v Domačiji na Vihri. V primeru, daje ta za
prta, imajo kolesarji na voljo nabiralnik, v 
katerega bodo dali kartonček za registracijo. 
Kolesar se lahko vpiše na dan le enkrat. Za
ključek akcije bo 28. oktobra, ko bodo podelili 
medalje vsem udeležencem akcije, ki bodo 
vpisani vsaj 30-krat, in pokale vsem tistim, ki 
bodo vsaj 60-krat prikolesarili do Vihre.

Člani KK Medvode vabijo vse ljubitelje kole
sarjenja, da se jim pridružijo na kolesarskih 
izletih ali na uradnih treningih, ki se vsako 
soboto ob 16. uri začno pred dvorcem 
Goričane.

Oglas v Sotočju, 
vaš uspeh

Na večer 1. maja so zagoreli kresovi.
Največji in osrednji je bil tradicionalni kres v 
Goričanah 30. aprila zvečer. Na srečanju je igral 
ansambel Krila.

Ribiška družina Kranj in TD Zbilje sta 1. maja 
pripravila ribiško tekmovanje. Med 17 ribiči je zmagal 
Nej ko Toplak iz RD Kranj, ki je ujel tričetrt metra 
dolgo ščuko.

Med prvomajskimi prazniki so bile tudi različne prireditve. V Zbiljah je bilo 1. maja tekmovanje v odbojki na 
mivki (na sliki), 2. maja pa tekmovanje v nogometu.

Vrtnarski krožek OŠ Medvode
V začetku februarja je bila v Celju vrtnarska razstava Flora 2001, na 

kateri sta sodelovali dve skupini učencev OŠ Medvode. Učenci pred
metne stopnje so z mentorico g. Olgo Kočar oblikovali aranžma iz go
jenega cvetja, v katerem so uporabili bele vrtnice, pušpan, bršljan in 
zimzelen. Učenci razredne stopnje pa so na vrtnarskem krožku s po
močjo mentorice g. Tamare Maraus Klemenčič oblikovali šopek iz 
cvetja, nabranega v naravi. Vanj so zložili pomladno reso, teloh in 
dren. Učenci vrtnarskega krožka pred vhodom v šolo urejamo tudi gre
do, na katero smo posadili pomladne čebulnice, trajnice in nekaj lepo 
cvetočih enoletnic.

Pravilni odgovori
Prometni znak. po katerem smo spraševali, smo slikali na Jeprci. 

Medtem so ga že obnovili. Na vprašanje smo dobili 612 odgovorov. 
Med pravilnimi smo izžrebali: Albino Prek, Škofjeloška 11, 1215 Med
vode; Zofijo Lešnjak, Golo Brdo 1/B, 1215 Medvode; Francko Zor, 
Goričane 7/A, 1215 Medvode. Čestitamo! Nagrade bomo poslali po 
pošti.

Priprave na jesensko praznovanje
Projekt v OŠ Medvode, ki je potekal zadnji teden v mesecu maju, bi 

lahko poimenovali tudi kot predpripravo na jesen oziroma na novo šol
sko leto, ko bodo tudi uradno praznovali 20- letnico delovanja. Učenci 
od petega do osmega razreda so brskali po šolskem arhivu, pisali 
uganke, rebuse, križanke in spise na temo šola, modelirali in razisko
vali, kakšne uspehe so beležili učenci na tekmovanjih in kaj so v živ
ljenju že dosegli njihovi predhodniki. Pisni izdelki in rezultati razisko
vanja preteklosti in sedanjosti bodo sestavni del biltena, vsi ostali 
izdelki pa bodo predstavljeni na dnevu odprtih vrat ob uradnem 
praznovanju dvajsete obletnice šole, katere okoliš obsega naselje Med
vode, Zbilje, Ladjo ter Zgornjo in Spodnjo Senico.

Občina Medvode poziva vse zainteresirane kino operaterje, ki telijo 
opravljati svojo dejavnost, to je "Predvajanje filmskih predstav" v 
Kulturnem domu Medvode - Kinu Svoboda, da sporočijo svoj interes.

Prijavite se na naslov: Občina Medvode, Cesta komandanta Staneta 
12, 1215 Medvode, tel. 01/361 95 10.
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Križanka

DEL 
LJUBLJANE

SPODNJA
OKONČINA

RIMSKI
BOG

LJUBEZNI

NASELJE
VZHODNO

OD
VRTOJBE

ZODIA-
KALNO

ZNAMENJE

FRANCE
PLANINA

PREBI
VALIŠČE

AMERIŠKO 
OTOČJE V 
ALEUTIH

PORT. NO
GOMETAŠ 

(LUIS)

(NAREČNO)

PASJE-
REJEC

1 2 3 4 5 6 7

8 v 10 11 12 13 14

15 16 17 18 19 20 21

22 23 24 25 26 27 28

LAMELNE ZAVESE
Lamelne zavese so name
njene zaščiti prostora pred 
soncem ter dekoraciji. Pred 
časom smo jih lahko za
sledili izključno v poslovnih 
prostorih in pisarnah, v 

Bfldnjem času pa tudi v 
-otanovanjih. Na razpolago 
je veliko različnih dimenzij: 
127, 89, 63 mm ter več 
kot 30 različnih barvnih 
odtenkov. Zelo praktična 
rešitev za mansarde in 
trikotna okna!

SENČILA STARIČ, s.p.
SNEBERSKA 20E, LJUBLJANA - POLJE
tel., fax: 01/5282-145, PE Zgornje Pirniče 44b
tel., fax: 01/3621-700, GSM: 041/629-521
internet: http:www.sencila-staric.si
e-mail: info@sencila-staric.si

Geslo, ki je v spodnjem desnem kotu križanke, pošljite na dopis
nici na Gorenjski glas, p.p. 124, 4001 Kranj do 24. maja 2001.

Nagrade: 3 praktične nagrade (žaluzije) v vrednosti 5.000 sit, 
pet nagrad pa prispeva Arboretum Volčji potok.

TEN0E MARKIZE
Tende in markize za balkone, terase, zimske vrtove so izdelane iz naj
kakovostnejših materialov, ne prepuščajo vode (dežja) in so dvakrat impreg
nirane proti UV žarkom. Možna je izvedba z ročnim ali motornim upravljanjem. 
V primeru močnega vetra jih je potrebno zložiti!

ŽALUZIJE
Žaluzije so namenjene zaščiti pred 
soncem ter nezaželenimi pogledi. 
Možna je izvedba med stekli ali na 
notranji strani okna. Izdelane so iz 
aluminija širine 16 ali 25 mm, so le
pega estetskega videza. Možnost 
izbire med več kot 40 barvnimi 
odtenki. Preprosto upravljanje. 
Zunanje žaluzije širine 50 mm so 
odlična zaščita pred soncem. 
Upravljamo jih od znotraj in so vo
dene z laksom in kovinskimi vodili. 
Možnost upravljanja z drogom ali 
motornim pogonom. Na voljo je več 
kot 10 barvnih odtenkov.
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Zadnja

Mercator
Gorenjska, cu.Sir Jošt mini, 45%

cena za kilogram - v kosu
Ljubljanske mlekarna Rjo Mare |nSa|atjSjm

2 okusa, 125 g, Mercator

985,00 SIT

Fando Bibita P
orange iight
1,5 litra, Fructal

Bloške klobase
cena za kilogram MDK

’ 1.239,00 SIT

284,00 SIT

Kakavova 
rolada Jomo
250 g, Mercator

Multivitaminski

napitek
1,5 Itra Dana

275,00 SIT

jJagodni 
nektar
1, Itrer Dana

Mlečni napitek 
Yazoo
4 x 0,2 litra 
Mercator

m

Mercator na/M/sz sosed

Lak za lase Taft
več vrst, 250 ml, 
Henkel Slovenija

1.199,00 SIT
etergent Ariel

3 kg, 2 vrsti, Orbico

Čistilo za kopalnico 
Ajax Expert
s pumpico, 500 ml 
Emona Obala, Koper

469,00 SIT

~i\ N Ji-.

Oglje za žar,
3 kg, Mercator
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